
Referat for Bestyrelsesmgde / Onsdag d. 14 april. 2021 kl. 18:30

1. Ordstyrer / Referent / tilstede - Andreas / Nikko. - Sophus, Therese, Rasmus.

2, Godkendelse af dagsorden : Godkendt.

3. Referat af sidste msde : Godkendt.

4, Nyt fra grupperne / lsbende sager : -

(a)Oko.-Jura

a.l - Generalforsamling ( Bestyrelsen ...

Udsettelse til 10 maj / Administrators udkast og forslag til Generalforsamling

a.2 - Andelskronen- (Andreas
Skal vi overveje et forslag til en plan for de neste to &r, fx en lille stigningpA l-2% p.a. for at imsdekomme inflation?
Det kan gores indenfor den nuverende vurdering taenker jeg, og vil vere forudsigelig for
andelshaverne i modsetning til storre udsving?
Bestyrelsen blev enig om at stille ideen som forslag til kommende Generalforsamlingen.
Andreas udarbejder udkast til forslag.

a.2 - Redigering af 'skilsmisse paragrafen ' forenkling af ordlyd og diverse lister. ( Nikko
Rasmus Juvik er blevet stillet opgaven at opdatere og forenkle ordlyden i diverse lister og
Nikko kontakter Rasmus for at hsre hvor det er geet.

Sophus udarbejde forslag til endring af venteliste
Samt Redigering af skrivelse om fremleje af 1984 ', si den er opdateret til nuverende andelspriser og
andet, samt overens om pris og regulering ved leje. ( Nikko "
Vi afventer ligeledes Rasmus Juviks Tilbagemelding.

a.3 - Sag Hedemannsgade nr. 3A,4 sal.
Andelshaver fra opgang 3,{ var msdt op til bestyrelsesmodets 6bne del, da vedkommende havde sporgsmil til
salget af Hedemannsgade 3A, 4, tv. samt den fremtidige sammenlegning.
Der var ogsi sporgsmdl ang. fremleje af andelen, som fore96r inden sammenlegningen finder sted.
Bestyrelsen svarede at b6de salg og fremleje foregik i overenstemmelse med vedtegter og i rAdgivning og
samarbej de med adminis[ator.

( b ) Flyttegruppen

L.f - Aktuelle flyttesager ( Sophus
Hedemannsgade 3A, st. tv. selger

b.2 - Fremlejesager ( Sophus ,
Hedemannsgade 3A,, 4, tv. fremleje 1 Ar. Dec. 2021
Hedemannsgade 38, 3 sal. fremleje 1 ir. Dec. 2021

b.3 - Ekstern venteliste ( Sophus
intet nyt.

(c) Bygge-ogVaskeri

c.L - Drifts og vedligeholdelsesplan / budget ( Vinduesgennemgang 2021, Nikko,
Afventer Generalforsamling, fremlegning af plan for vinduesrenovering samt projekt for fremtidige
nye vinduer.

c,2 - Baghuset / Cykel kelder - isolering ( Nikko
Bestyrelsen har i den senere tid modtaget klager fra stuebeboer i baghuset over manglende varme / isolering fra
cykelkelderen, og som gor det svert at holde en normal temperatur i deres lejligheder uden at fyrer usedvanligt meget.
Bestyrelsen har set pii sagen og i samr8d med rAdgiver fra vores ws firma, modtaget tilbud pA at opsette
2 radiatorer i kelderen.
Dels for at hjalpe beboer i de verste vintermineder, men ogsA for at opretholde et konstant temperatur niveau, der sikrer
at kelderen ikke oparbejde grundlag for yderligere fugt ophobning samt et sundere hus i lengden.
Bestyrelsen vil dog kort pA kommende ordiner generalforsamling, stille opsatr:ingen af radiatorer som forslag, for at hsrer
om der er tilslutning fra foreningen til udforelsen. 
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c.3 - Baderum / for filtre ! Eventuelt en beboerting. ? ( Nikko
Baderummets rorforing vil inden lenge blive udstyret med sAkaldte 'forfiltrer ' der vil blive monteret
i forbindelse med blandingsbatterierne.
Vi har over en lengere periode, oplevet en hurtigere tilstopning af blandingsbatterierne i baderummet, som si ogsi
krever tier udskiftning og rensning. Vi er endnu engang blevet vejledt af vores ws firma som mener at dette kan afhjalpe
problemet, da man forhindrer eventuelle slagger i at stoppe til i vandtermostaten.

M mener desuden dette kan vere et tilbud til beboer der oplever samme problemer, sA bestyrelsen vil indhente mere

detaljerede information og omdele dette n6r vi har det rette overblik.

c.4 - Beboerverksted, igangsetning. Info. ( Nikko.
Visse andelshavere har mAske oplevet at der sker smA ombygninger i beboerverkstedet,
Vi er ved at opsette en vask med tilhsrende gulvaflob i baglokalet, som er et delvis mure / ws projekt, og som vi hiber
er afsluttet inden for den neste mdneds tid. I samme forbindelse vil muren pudse veggene og gulv sA vi f6r beboervarkstedet
korrekt opdateret til alle andelshavers fremtidige brug.

c.5 - Porte, facader og diverse tomrer arbejde "( Nikko.
Nikko afuenter tilbud pi port til gArden samt port til udgang fra girden til Ryesgade.

Facaden til April Coffee Roasters er pA vej og ventes udskiftet sidst i april.
Samt at noget lange ventede tomrerarbejde i KUNST 86, i facaden, vil udbedret i samme forbindelse.

c.6 - Hovedtrapper Renovering ( Therese
Therese har indhentet tilbud fra Svg. APS. Med tilbud pA istandsattelse af hoved og bagtapper.
Andreas har sdledes et andet tilbud fra anden leverandsr. ( pris ca. kr. 100.000, - pr. hovedtrapper, dog kun maling. )
Nikko kontakter anden kontakt og indhenter 3de kontroltilbud.
- Therese og Sophus udarbejde sammen forslag til generalforsamling om en trappe vedligeholdelsesplan til

indgielse i drift og vedligeholdelsesplanen.

c.7 -Dsrtelefonanleg,, (Andreas, Sophus
Afuenter Generalforsamling. / - Sophus og Andreas udarbejder forslag og materiale til
generalforsamlingen om bestyrelsen konklusion pA port telefonanlegget

c.B - Gennemgang af lejligheder og ventilationskanaler / kskkenkanaler ( Nikko.
Bestyrelsen vil i den nermeste fremtid igangsette en gennemgang af foreningens lejligheder for at lokalisere
eventuelle forkert monteret udluftnings mekanisme pi henholdsvis kskken og toilet kanaler.

Nikko kontakter Thomas Thorsen ( EKi ) og udarbejder en plan for dette.

Henvendelse fra Hedemannsgade nn 5, 2 sal. ( sammenlagt )
Har bedt bestyrelsen om tilladelse til at vende deres hoveddsr, da det vil vere mere fordelagtigt for
indtredelse i lejligheden.
Bestyrelsen har modtaget illustration og beskrivelse af tommers arbejde og vurderet at det ser

fornuftigt ud og givet tilladelse til udfsrelse.
Bilag ( Illustration ), tilfores lejlighedsmappe samt tilfojes at doren stadig vender indad.

( f ) Girdlaug. - Solsikken/Ditlefsen.

Solsikken : Msde i girden, Mandag d. 19 april kl. 17:00

Ditlevsen : Bestyrelsesmode, Mandag d. 17 maj, kl. 17:00 i foreningens felleslokale.

Eventuelt : Jule jule udsmykning ??
Bestyrelsen undersoger muligheden for fremtidig jule opheengning i Hedemannsgade og er

i ferd med at indhente tilbud,

Naste bestyrelsesmode
Mandag d.3 maj 2021

Mange hilsner
Bestyrelsen Side. 2


